

	Declaration of Conformity		
	RoHS Regulation	FM2_009 / B	Page 1/1

# RoHS Regulation

## EU RoHS Directive

As a supplier of LED lighting systems, EFFILUX declares that the products manufactured by Effilux comply with the European Directive 2011/65/EU (RoHS 2) and Directive 2015/863 amending Annex II of Directive 2011/65/EU on the restriction of the use of certain hazardous substances in electrical and electronic equipment, considering the exemptions in Annex III of Directive 2011/65/EU:

*En tant que fournisseur de systèmes d'éclairage LED, EFFILUX déclare que les produits fabriqués par Effilux sont conformes à la directive européenne RoHS 2 2011/65/EU et à la Directive 2015/863 modifiant l'annexe II de la Directive 2011/65/EU relative à la limitation de l'utilisation de certaines substances dangereuses dans les équipements électriques et électroniques, sous réserve des exemptions conformément à l'annexe III de la directive 2011/65/UE :*

- Lead (<0.1%) / *Plomb (0,1 %)*
- Mercury (<0.1%) / *Mercure (0,1 %)*
- Cadmium (<0.01%) / *Cadmium (0,01 %)*
- Hexavalent Chromium (<0.1%) / *Chrome hexavalent (0,1 %)*
- Polybrominated biphenyls (PBB) (<0.1%) / *Polybromobiphényles (PBB) (0,1 %)*
- Polybrominated diphenyl ethers (PBDE) (<0.1%) / *Polybromodiphényléthers (PBDE) (0,1 %)*
- Bis(2-Ethylhexyl) phthalate (DEHP) (<0.1%) / *Phtalate de bis-(2-éthylhexyle) (DEHP) (0,1 %)*
- Butyl benzyl phthalate (BBP) (<0.1%) / *Phtalate de benzyle et de butyle (BBP) (0,1 %)*
- Dibutyl phthalate (DBP) (<0.1%) / *Phtalate de dibutyle (DBP) (0,1 %)*
- Diisobutyl phthalate (DIBP) (<0.1%) / *Phtalate de diisobutyle (DIBP) (0,1 %)*

Exemption 6c applies to all Effilux products fitted with an external M8 or M12 connector.

*L'exemption 6c s'applique à tous les produits Effilux équipé d'un connecteur externe M8 ou M12.*

Issued at Les Ulis,

16/11/2023

Wilfrid JULLIEN

Quality Manager

